
 
 
 

 
Protokoll 

Styrelsemöte torsdag 27 oktober 2016 
Kl. 19.00, Nävestakyrkan 
 
(Mötet var flyttat från den 20/10 till den 27/10 pga förhinder det tidigare datumet.) 
 
Närvarande: Roland Davidsson (RD), Lisbeth Larsson (LL), Stig Olsson (SO), Elin Tärnqvist 
(ET), Göran Tärnqvist (GT), Jörgen Örnberg (JÖ) och Jonas Lundkvist (JL). 
 
 
1. Inledning: Mötet inleddes med att RD delade sina svar på frågorna: vad är du tacksam för, 
vad är en utmaning och hur har du det med Gud? Efter det bad vi för honom och för mötet. 
 
2. Sekreterare: JL valdes till sekreterare. 
 
3. Fastställande av dagordning: Dagordningen fastställdes med tillägg. 
 
4. Föregående protokoll: Protokollet lades till handlingarna efter genomgång. 
 
5. Jonas 
Rapport från möte med NU: Nu kommer att ge Biblar till tolvåringar i 
församlingsgemenskapen. JL undersöker också möjligheten att göra något för tonåringar till 
våren. Svenska kyrkan i Ekeby har visat intresse av att finnas med i ett sådant arbete. Runt 
tonåringar fördes ett samtal om läger och att avsätta tid för JL att åka på läger under 
sportlovet.  NU frågade också om styrelsen vill köpa in jultidning till alla på luciafesten. 
Styrelsen uppdrog åt JL att köpa 50 ex av Dagens jultidning, och att skriva ett kort medskick 
om när grupperna börjar till våren. 
 
Vägmärken: Under gemenskapshelgen samtalade församlingen om våra vägmärken. Tre 
saker längtade vi särskilt efter: Att be för varandra – och berätta det, och dela eventuella 
hälsningar från Gud som dyker upp i bönen. Att våga dela behov med varandra och att fler 
kommer till tro. Samtal fördes om hur vägarna vidare ser ut för att få se mer av det.  
Styrelsen beslutade att även fortsättning avsätta tid i mötet för någon del av vägmärkena 
och att följa upp sådana samtal i församlingsgemenskapen och på årsmötet.  
Konkret uppmuntrade vi varandra att under veckan som kommer be för någon och låta den 
eller de veta det. Vi samtalade också om hur vi använder samlingar som kakbuffén för att ge 
utrymme för en doft av evangeliet.  
  
6. Diakoni 
Planering hösten: Närmast ligger alphalördag där församlingen kommer att få en särskild 
inbjudan och kakbuffén. Till kakbuffén gör RD en anmälningslista för hjälp i köket och ET gör 
en handaffisch att dela ut. 
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Gemenskapshelg: Helgen genomfördes med 41 deltagare. Gården, framförallt köket, var 
dåligt städat då vi fick den, vilket är framfört till KFUM. Fakturan justerades efter det. Samtal 
fördes runt programmet och vi var överlag nöjda med upplägget. Till nästa år kan man 
fundera på om vi ska höja nivån på boendet för att fler ska kunna och vilja sova över.  
 
Flyktingarbetet: I dagsläget bor två familjer kvar på boendet i Kvarntorp. Ethel Davidsson 
upprätthåller kontakten med några av familjerna. Just nu ser vi inte att vi har några speciella 
aktiviteter att lyfta in, utan vi får vara glada för de kontakter vi han få.  
 
7. Administration & fastighet 
Hälsningar: Läkarmissionen har skickat ett tack för pengarna vi samlade in i samband med 
Tacokvällen. 
  
Kassan: SO meddelade att vi hade intäkter på 415 980 kr, och kostnader på 357 534 kr, vilket 
ger ett resultat på 58 446 kr. 
 
Arbetsdag den 19 november: RD tillsammans med Sune Davidsson gör en lista på vad som 
behöver göras under dagen.  
 
Avlopp i bostadshuset: RD följer upp att arbetet genomförs under december då Mats och 
Mona i övre lägenheten är bortresta.  
 
Förstärkare och ljus: Inget är gjort än med förstärkaren, men GT har förberett med 
kabeldragning för nya reglage för belysningen.  
 
 
8. Övriga frågor:  
Pappershanddukar: I dagsläget finns inga pappershanddukar som passar till de hållare vi har. 
RD kollar upp nya lösningar för detta.  
 
Fikalista på hemsidan: Vi behöver fylla på med nya datum för fikalistan på hemsidan. RD 
uppdaterar detta.  
 
9. Kommande sammanträden: 24/11. 
 
10. Avslutning: Mötet avslutades med bön. 
 
 
 
 
 
_______________________________  _______________________________ 
Ordf: Roland Davidsson   Sekr: Jonas Lundkvist 


